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■ Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan ile rektör yardımcıları, 
Eskişehir’de görev yapan basın mensupları ile 
Üniversitemizde düzenlenen kahvaltıda bir araya geldi. 

■ Gündoğan, “Üniversitelerin eğitim-öğretim, bilimsel 
araştırma ve topluma hizmet faaliyetleri olmak 
üzere temelde üç ana fonksiyonu vardır” dedi. 7 . SA

YF
AD

A

TÜBİTAK UME 
ile iş birliği 
protokolu
■  Anadolu Üniversitesi Türkiye Bilim-
sel ve Teknolojik Araştırma Kurumu 
Ulusal Metroloji Enstitüsü ile önemli bir 
iş birliği protokolüne imza attı. Protokol 
ortak projeler geliştirilmesinden uzman 
araştırmacılar yetiştirilmesine kadar ge-
niş bir alanı kapsıyor.       2. SAYFADA

AKTS Etiketi 
için hazırlık 
toplantısı
■  Anadolu Üniversitesi Genel 
Sekreterliğinin düzenlediği Avrupa 
Kredi Transfer Sistemi (AKTS) Etiketi 
Yenileme Süreci toplantısı 19 Şubat 
günü Öğrenci Merkezi Salon 2009’da 
gerçekleştirildi.                 4. SAYFADA

Kulüpler yeni 
yönetimle 
tanıştı
■  Öğrenci Kulüpleri Koordinatörlü-
ğünün düzenlediği tanışma toplantısı 
26 Şubat günü Öğrenci Merkezi Salon 
2009’da gerçekleşti.  Toplantıda 
Eğitim-Öğretim ve Uluslararası İliş-
kilerden Sorumlu Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Adnan Özcan, İletişimden 
Sorumlu Rektör Danışmanı Yrd. Doç. 
Dr. Barış Kılınç ve Öğrenci Kulüpleri 
Koordinatörü Öğr. Gör. Ömer Kaçmaz 
öğrenci kulüpleriyle ilgili görüşlerini 
dile getirdiler.                    5. SAYFADA

YÖK ile sınav protokolu imzaladık
■ Üniversitemizin gerçekleştireceği Yükseköğretim Kurulu Uzman Yardımcılığı sınavının protokolu YÖK 

Başkanvekili Prof. Dr. Şaban Çalış ve Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan tarafından imzalandı.    2. SAYFADA

Üniversitemize 
ödül yağmuru
■ Eskişehir Sanat Derneğinin 2002 
yılından bu yana  geleneksel olarak 
düzenlediği “2013 Eskişehir Sanat 
Ödülleri Töreni” 19 Şubat günü Eskişe-
hir Ticaret Odası Toplantı Salonu’nda 
yapıldı. Törende, Anadolu Üniver-
sitesinden birçok isim çeşitli sanat dal-
larında ödül aldı.         6. SAYFADA

AÖF’ten proje 
hazırlama 
eğitimi
■ Açıköğretim Fakültesi tarafından 
düzenlenen “Bilimsel Araştırma Projesi 
Hazırlama” konulu eğitim semineri 
21 Şubat günü Kongre  Merkezi’nde 
gerçekleştirildi.                    3. SAYFADA

Prof. Dr. 
Yücel’den çiçek 
fotoğrafl arı
■ Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Ersin Yücel’in çiçek 
fotoğrafları İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Sergi Salonu’nda izleyicilerin 
beğenisine sunuldu.         6. SAYFADA

“Seramikte 
Hayat” var

■ Çocuk Üniversitesi  Kış 
Dönemi “Kampüste İlk 
Adımlar Programı” kapsamın-
da düzenlenen “Seramikte 
Hayat” adını taşıyan etkinlik, 
20 Şubat Perşembe günü 
Güzel Sanatlar Fakültesinde 
Özel Birdirbir Çocuk Evinden 
gelen çocukların katılımıyla 
gerçekleştirildi.

Protokol 
YÖK uzman 
yardımcılığı 

sınavının 
Üniversitemiz 

tarafından 
yapılmasını 
öngörüyor.

“Üniversiteler 
evrensel 
kurumlardır”

“Üniversiteler 
evrensel 
kurumlardır”
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Alper YAVAŞÇALI

■ Bilgisayar Araştırma ve Uygulama 
Merkezinin (BAUM) gerçekleştireceği 
Yükseköğretim Kurulu (YÖK) Uzman 
Yardımcılığı Sınavının protokolü, YÖK 
Başkan Vekili Prof. Dr. Şaban Çalış 
ve Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan 
tarafından, 21 Şubat günü Anado-
lu Üniversitesi Rektörlük Ofisi’nde 
imzalandı.

Kaliteli Sınav Hizmeti

2 Mart günü Ankara’da gerçek-
leştirilecek sınavla YÖK bünyesinde 
çalışacak uzman yardımcıları belir-
lenecek. Yazılı ve sözlü olmak üzere 
iki aşamadan oluşan sınavın yazılı 
kısmının Anadolu Üniversitesi tarafın-
dan yapılacağını kaydeden Prof. Dr. 
Naci Gündoğan “Anadolu Üniversitesi, 
4 tanesi Açıköğretim sistemindeki 
büyük merkezî sınavlar olmak üzere, 
yılda yaklaşık 60 sınav yapıyor. Su-
nulan kaliteli sınav hizmetlerimizin 
boyutu bütün kurumlar tarafından 
anlaşılmaya başlandı ve üst düzey 
devlet kurumlarımızdan da sınavları-
nın Anadolu Üniversitesi tarafından 
gerçekleştirilmesine yönelik talepler 
gelmeye başladı.” diye konuştu.

YÖK Uzman Yardımcılığı Sınavının 
Anadolu Üniversitesi için prestijli bir 
sınav olduğunu ve bu sınava büyük 
önem verdiklerini belirten Gündoğan 
“Bu sınavın bizi sevindiren diğer bir 
boyutu da Anadolu Üniversitesinin 
sınav merkezi ve sınav çeşitliliği ile de 
öne çıkıyor olması.” dedi.

Önemli Bir Noktadayız

TÜBİTAK Ulusal Bilim Olimpiyatları 
Sınavı, Ulusal Ortaokul Matematik 
Olimpiyatı Sınavı ve YÖK Mühendislik 
Denklik Sınavı hazırlıklarının sürdüğü-
nü; Gazi Üniversitesi ile YÖK zorunlu 
derslerinin eğitim ve sınavlarının 
yanında ANAPER, Sivil Havacılık 
Sertifika Sınavı gibi çok farklı, kendine 
özgü kuralları ve organizasyonu olan 
sınavların ve çeşitli bankaların ve 
kamu kurumlarının sınavlarının da 
Anadolu Üniversitesi tarafından başa-
rıyla gerçekleştirildiğinin altını çizen 
Rektör Gündoğan, Anadolu Üniversi-
tesinin bu anlamda standart bir sınav 
yapmanın ötesinde, gelen talebe göre 
şekillendirebildiği sınav organizasyon-
ları ve sınav çeşitliliği açısından çok 
önemli bir noktada olduğunu kaydetti.

Sınav Merkezi

Bu hizmetlerin daha kaliteli biçimde 
sürmesi adına sınav merkezi oluşum 
sürecinde olduklarını belirten Gün-
doğan sözlerine şu şekilde son verdi: 
“Binamız ve donamımız tamamen 
gözden geçiriliyor. Bu projeyi çok kısa 
sürede gerçekleştirmeyi öngörüyoruz. 
Böylece sınav hizmetlerinde fiziki 
mekân olarak da hem üniversitemize 
hem de ülkemize modern bir sınav 
merkezi kazandırmış olacağız.” 

Gökhan AKKURT

■ Anadolu Üniversitesi, Türkiye Bilim-
sel ve Teknolojik Araştırma Kurumu 
Ulusal Metroloji Enstitüsü (TÜBİTAK 
UME) ile önemli bir iş birliği protokolü-
ne imza attı. Anadolu Üniversitesi Rek-
törlük Toplantı Salonu’nda, 18 Şubat 
günü gerçekleştirilen imza törenine 
Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan, TÜBİ-
TAK UME Enstitüsü Müdür Vekili Dr. 
Fatih Üstüner, Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Ali Savaş Koparal, Fen Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ertuğrul Yörükoğulları, 
Fen Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. 
Dr. Emrah Akyar, Fen Fakültesi Fizik 
Bölümü Başkanı Prof. Dr. Önder Orhun 
ile UME’den Hüseyin Kaya katıldı.

Fen Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ertuğ-

rul Yörükoğulları iş birliğinin amaçları-
na yönelik olarak şunları söyledi:

 “İki kurum arasında nitelikli temel 
ve ürüne yönelik uygulamalı bilimsel, 
teknolojik araştırma ve projeler yapıl-
masını, ülke için kritik olan teknoloji 
alanlarında uzman araştırmacı yetişti-
rilmesini, Anadolu Üniversitesi öğrenci 
ve öğretim elemanlarının, sanayinin ih-
tiyaçlarını tanımasına olanak sağlama-
sı amacıyla TÜBİTAK UME ile çalışma-
lar gerçekleştirilmesini hedefliyoruz. 
Ayrıca Anadolu Üniversitesi öğrenci-
lerine TÜBİTAK UME’de staj imkânı 
verilmesi, TÜBİTAK UME uzmanlarının 
metroloji alanındaki bilgi birikimini 
aktarmak üzere üniversitede ders ver-
me şartlarının düzenlenmesi, Anadolu 

Üniversitesi akademik alt yapısının TÜ-
BİTAK UME’nin araştırmacı potansiye-
liyle birleştirilerek ulusal ve uluslararası 
projelere teklif verilmesi olanaklarının 
değerlendirilmesi konuları da iş birliği-
miz içerisindeki amaçlarımız arasında 
yer alıyor.”

Önemli Bir Adım

Metroloji Biliminin (Ölçüm Bilimi) ül-
kemiz açısından büyük önem taşıdığı-
na dikkat çeken Prof. Dr. Yörükoğulları 
sözlerini şöyle tamamladı:

“Metroloji Bilimi, ülkemizde çeşitli 
üretim tesisleri ile araştırma labora-
tuvarlarında bulunan yaklaşık 100 
milyon ölçüm cihazının kalibrasyon 
ve akreditasyonuyla ilişkilidir. İhracata 

yönelik tesislerin üretimde kullandık-
ları cihaz ve sistemlerin yıllık bakım ve 
ayarlarının yapılması ülkemiz ekono-
misi açısından büyük önem taşıyor. 
Bunun yanı sıra, son yıllarda araştırma 
laboratuvarlarında kullanılan cihazla-
rın akredite olması, yapılan araştırma 
sonuçlarının yayınlandığı uluslararası 
indekslere giren bilimsel dergiler ta-
rafından isteniyor. Ayrıca metroloji 
alanında uzmanlaşan fizik, kimya ve 
biyoloji gibi temel bilim alanlarından 
mezun olanlar için metroloji istihdam 
yaratan bir alan niteliği taşıyor. Bu 
bakımdan metroloji alanı ülkemizde 
temel bilimciler açısından önemli iş sa-
hası yaratacak. İmzalanan protokol, bu 
açıdan önemli bir adım oluşturuyor.”

Onur ŞEN

■ Engelliler Araştırma Enstitüsünün 
ev sahipliğini yaptığı “Okul Öncesin-
de Kaynaştırma-Öğretmen Eğitimi 
Programının Çıktılarının Değerlendi-
rilmesi” semineri, 21 Şubat günü Öğ-
renci Merkezi Salon 2009’da gerçek-
leştirildi. Prof. Dr. Bülbin Sucuoğlu 
yürütücülüğünde ve Ankara Üniver-
sitesi Eğitim Bilimleri Fakültesi Özel 
Eğitim Bölümü öğretim elemanları 
ve doktora öğrencilerinin araştır-
macı ve bursiyer olduğu TÜBİTAK 
1001 programı projesi kapsamında  
gerçekleşen seminer katılımcılardan 
büyük ilgi gördü. 

Açılış konuşmasını yapan Doç. 
Dr. E. Sema Batu, seminerin Okul 
Öncesinde Kaynaştırma Öğretmen 
Eğitimi Programının öğretmen çıktı-
ları üzerindeki etkilerinin değerlen-
dirmesi projesinin sunumu şeklinde 
olacağını belirtti.

Eskişehir İl Millî Eğitim Özel Eği-
tim ve Rehberlikten Sorumlu Şube 
Müdürü Osman Yetkin, öğrencilerin 
doğuştan ya da sonradan oluşan 

özel gereksinimlerinin olduğunu, 
bunu yenmek için okul öncesinde 
kaynaştırma eğitiminin çok önem-
li olduğunu ve öğrencilerin ileriki 
yaşlarda kaynaştırma eğitiminden 
fayda gördüklerini söyledi. 

Ankara Üniversitesi Eğitim Fakül-
tesinden Yrd. Doç. Dr. Hatice Bakka-
loğlu, ülkemizde 36-72 aylık çocuk-
ların okul öncesi eğitim almalarının 
zorunlu olduğunu belirtti. 

Dr. Selma Akalın, gereksinim-
lerin belirlenmesi ve programın 
içeriğinin hazırlanmasıyla ilgili 40 
öğretmenle görüştüklerini belirte-
rek “Öğretmenler, özel gereksinimli 
öğrencileri sanat, müzik ve oyun 
gibi masa başı etkinliklerde etkin rol 
aldıramadıklarını dile getiriyorlar.” 
diye konuştu.

Cumhuriyet Üniversitesi Eğitim 
Fakültesinden Arş. Gör. Fadime İş-
cen Karasu ise öğretmenlerin kay-
naştırmaya ilişkin bilgilerinin değer-
lendirilmesi hakkında bilgiler verdi. 

Ankara Üniversitesi Eğitim Fa-
kültesinden Arş. Gör. Şeyda Demir, 

okul öncesi öğretmen davranışla-
rının gözlemlenmesi için “Sınıf içi 
davranışlar gözlem formunu geliş-
tirdiklerini ifade etti. Projenin sonuç-
ları hakkında bilgiler veren Prof. Dr. 
Bülbin Sucuoğlu “Proje sonucunda 
okul öncesi öğretmenlerinin test-
te aldıkları puanlar daha yüksek. 
Program sonrası tutum testlerinin, 
program öncesindeki tutum test-
lerinden daha yüksek olduğunu 
gördük. Öğretmenlerin olumlu stra-
tejileri kullandıkları kadar olumsuz 
stratejileri de kullandığını gördük. 
Ayrıca öğretmenlerde bir tek sınıf 
davranışlarında değişme olmadığı-
nı gözlemledik.” dedi.

Engelliler Araştırma Enstitüsü 
Müdürü Prof. Dr. İbrahim H. Diken, 
bu tip kapsamlı araştırmaların uy-
gulamaya dönük olumlu çıktılarının 
olduğunu belirterek bu araştırma-
ların bu tip seminerler yoluyla pay-
laşılmasının önemli olduğunu vur-
guladı. Diken, bu tür seminerlerin 
önümüzdeki dönemlerde  enstitü li-
derliğinde devam edeceğini söyledi.

Muhammed Sezer KIZILATEŞ

■ Türkiye Voleybol Federasyonu tara-
fından düzenlenen Türkiye Liseler Arası 
Gençler Voleybol Şampiyonası 19-23 Şu-
bat günleri arasında Anadolu Üniversitesi 
Spor Salonu ve Atatürk Spor Salonu’nda 
gerçekleştirildi.

Şampiyonanın 23 Şubat günü final 
maçlarında; Erkekler Finali, Suadiye 
Hacı Mustafa Tarman Anadolu Lisesi ile 
Ankara Doğa Koleji arasında oynandı. 
Nefes kesen final maçında rakibini 3-1’lik 
skorla mağlup eden Suadiye Hacı Musta-
fa Tarman Anadolu Lisesi şampiyon oldu.

Türkiye Liseler Arası Gençler Voleybol 
Şampiyonası kadınlar kategorisinde ise  
İstanbul Sarıyer Doğa Koleji final maçın-
da Ankara temsilcisi Başkent Üniversitesi 
Özel Ayşeabla Kolejini 3-1’lik skorla yene-
rek  kupayı İstanbul’a götürdü.

rul Yörükoğulları iş birliğinin amaçları- Üniversitesi akademik alt yapısının TÜ- yönelik tesislerin üretimde kullandık-

TÜBİTAK UME ile iş birliği protokolu

YÖK ile sınav 
protokolu 
imzaladık

Okul öncesi kaynaştırma programı 

Voleybol 
şampiyonasına 
ev sahipliği yaptık
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Çiler ÖZCEYLAN

■ İletişim Bilimleri Fakültesi Sinema 
ve Televizyon Bölümünden Yrd. Doç. 
Dr. E. Gizem Uğurlu’nun editörlüğün-
de Prof. Dr. E. Nezih Orhon, Doç. Dr. 
N. Aysun Akıncı Yüksel, Yrd. Doç. Dr. 
Canan Uluyağcı, Yrd. Doç. Dr. Hakan 
Uğurlu, Arş. Gör. Özgür Çalışkan, Arş. 
Gör. Özlem Özgür, Arş. Gör. Emin 
Paftalı, Arş. Gör. Nergiz Karadaş, Arş. 
Gör. Vedat Toprak, Arş. Gör. G. Motif 
Atar’ın katkıları ile hazırlanan “SOBE 
Çocuklara Dair Büyükler İçin Medya 
Okumaları” kitabının tanıtımı  21 Şu-
bat günü yapıldı.

Kitapta yer alan makalelerin ki-
tabın adına ışık tuttuğunu ve tüm 
makaleler ortaya çıktıktan sonra bir 
isim kararlaştırmak gerektiğinde bul-
makta zorlanmadıklarını ifade eden 
Yrd. Doç. Dr. Uğurlu “Çünkü hepimiz 
saklambaç oyunundaki ebeler gibi 
filmlerin, dizilerin arasında çocuklara 
dair büyüklere söyleyebileceğimiz ne 
varsa bulup çıkartmaya çalıştığımı-
zı fark etik. Bu nedenle kitabımıza 
‘SOBE Çocuklara Dair Büyükler İçin 
Medya Okumaları’ ismini vermeyi uy-
gun bulduk. Hepimizin ortak çalışma 
alanı olan medyayı okumaya, anla-

maya, sobelediklerimizi de paylaşma-
ya doyamadık.” dedi.

Kitabın odağında çocuğun yer aldı-
ğını ve on bir yazar tarafından kaleme 
alınan on makalenin bulunduğu be-
lirten Uğurlu,“Yazarların 10’u İletişim 
Bilimleri Fakültesi Sinema ve Televiz-
yon Bölümü Öğretim Üyesi. Bölümün 
ortak çalışması olması bakımından 
da ayrıca heyecan verici buluyorum. 
Bölümümdeki on meslektaşımın 
makalesinin odağına çocuğu almış ol-
masının çocuk ve medya alanındaki 
akademik çalışmalara katkı sağladığı 
inancındayım.” diye konuştu.

Esen ÖZAY

■ Uluslararası İlişkiler Birimi ve 
Erasmus Kulübü tarafından 25 Şubat 
günü, Kongre Merkezi Mavi Salon’da 
düzenlenen “Uluslararası İlişkiler 
Birimi Oryantasyon Programı” toplan-
tısında Üniversitemize gelen Erasmus 
öğrencilerine temel bilgiler verildi.

İletişim Bilimleri Fakültesi Dekanı 
ve Erasmus Student Network (ESN) 
Kulüp Koordinatörü Prof. Dr. E. Nezih 
Orhon yaptığı konuşmada öğren-
cilerin dönem içerisinde karşılaşa-
cakları sorumluluk ve etkinliklerden 
bahsederken öğrencilere köy okulu 
ziyaretlerini içeren Sosyal Sorumluluk 
Projeleri ve Kaleidoscope Uluslara-
rası Öğrenci Film Festivali’nde görev 
alacaklarını bildirdi.

Uluslararası İlişkiler Birimi Gelen 
Öğrenci Sorumlusu Uzman Ezel Gün-
doğdu ise öğrencilerin takip etmeleri 
gereken süreç ve etkinlikler hakkında 
bilgiler vererek öğrencilerin herhangi 
bir sorunla karşılaştıklarında birimde 
yardımcı olmaya hazır olduklarını 
söyledi.

İlker ŞEKERCİOĞLU

■ Eskişehir Fotoğraf Sanatı Derneği 
(EFSAD) Yönetim Kurulu, Rektör Prof. 
Dr. Naci Gündoğan’ı 28 Şubat günü 
ziyaret etti. Ziyarete EFSAD Kurucu 

Başkanı Prof. Dr. Levend Kılıç, Yöne-
tim Kurulu Başkanı Mehmet Baysan, 
Yönetim Kurulu Üyeleri Can Tezol, 
Yusuf Serhat Çatalorman ve Öğr. Gör. 
Gökhan Deniz Dinçer katıldı.  Yöne-

tim Kurulu gerçekleştirdikleri etkin-
likler hakkında Prof. Dr. Gündoğan’a 
bilgi vererek EFSAD’ın kurulduğu 
1995 yılından bu yana Anadolu Üni-
versitesinin desteği için teşekkür etti. 

Çiler ÖZCEYLAN

■ Açıköğretim Fakültesi (AÖF) tarafın-
dan düzenlenen “Bilimsel Araştırma 
Projesi Hazırlama” konulu eğitim se-
mineri 21 Şubat Cuma günü Kongre 
Merkezi Kırmızı Salon’da gerçekleşti-
rildi. Seminer Proje Uzmanı Rabia Taş 
tarafından verildi.

Seminerin açılış konuşmasını ya-
pan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yücel 
Güney, amaçlarının Bilimsel Araştır-
ma Projeleri (BAP) kapsamında Açı-
köğretim ile Uzaktan Öğretim proje ve 
yayın sayısını nitelikli bir şekilde artır-
mak olduğunu söyledi. Katılımcılara 

bu konuda destek olmaları ve proje 
üretmeleri yönünde çağrıda bulunan 
Prof. Dr. Güney, toplantıların devam 
edeceğini söyledi. 

Rabi Taş ise konuşmasında BAP 
yönergesi kapsamında yer alan Lisan-
süstü Tez Projeleri, Genel Amaçlı Pro-
jeler ve Bilimsel Araştırma Projeleri 
Süreç Otomasyonu’nun (BAPSO) nasıl 
kullanılması gerektiği konusunda bil-
gi aktardı. Taş “Lisansüstü tez proje-
leri, bir yüksek lisans tez çalışmasına 
bağlı olan ‘Yüksek Lisans Tez Projesi’ 
veya bir doktora tez veya sanatta ye-
terlik çalışmasına bağlı olan ‘Doktora 

Tez veya Sanatta Yeterlik Projesi’ şek-
linde olabilir. Bu projelerin süreleri tez 
süresini geçemez.” dedi.

Genel amaçlı projelerin doğrudan 
bir akademik dereceye yönelik ol-
mayan; teknolojik, ekonomik, sosyal, 
kültürel, sportif ve sanatsal gelişmeye 
katkıda bulunabilecek, özgün çalış-
malar olduğunu da belirten Rabia Taş 
sözlerini şöyle sürdürdü: 

“Kalkınma Planı hedeflerine, ülke-
miz ve/veya Üniversitemiz bilim ve 
teknoloji politikalarına uygun proje-
ler, sanayi kuruluşları, diğer üniversi-
teler, ulusal ve uluslararası kuruluşlar, 

kamu kurumları, sivil toplum örgüt-
leri ve benzerleri ile ortak yürütülen 
projeler ile disiplinlerarası projeler bu 
kapsamda öncelikli olarak değerlendi-
rilir. Bu tür projeler en çok üç yıl süreli 
olabilir.”

BAPSO Nasıl Kullanılır?

“bapso.anadolu.edu.tr” adresinden 
sisteme giriş yapılabileceğini ifade 
eden Uzm. Rabia Taş, Kullanıcı adı ile 
şifre bölümünün Anadolu Üniversi-
tesi e-posta sisteminde de kullanılan 
kullanıcı adı ve şifre ile aynı olduğu-
nun kaydetti. 

Haber Merkezi

■ Anadolu Üniversitesi Gençlik ve 
Spor Kulübünün Yeni Yönetim Kurulu 
belirlendi. Spor Salonu’nda 14 Şubat 
günü yapılan seçim sonucunda Yrd. 
Doç. Dr. Muzaffer Öğütveren yeni 
Yönetim Kurulu Başkanı seçildi.   

1984 yılında kulüp kurulduğunda 
da kurucu ekibin içinde olduğunu 
belirten Yrd. Doç. Dr. Öğütveren, hâlen 
Anadolu Üniversitesi adına çalışıyor 
olmaktan gurur duyduğunu söyledi. 
Öğütveren, “Kulübü kurmakta tek 
amacımız vardı; Anadolu Üniversi-
tesinde sporu nasıl geliştirebiliriz? 
Biz kulüp olarak ‘öğrencilerimizi 
kulübümüze alalım, onlara müsaba-
kalar yaptıralım, üniversiteler arası 
müsabakalara giderken kuvvetli bir 
takımımız olsun, orada üniversitemizi 
temsil edelim’ düşüncesindeydik.” 
dedi. 

Aynı zamanda çevreye yardım edip 
paydaşlar oluşturmak istediklerini 
ifade eden Öğütveren, kulübün 16 
branşta faaliyet gösterdiğini ifade ede-
rek “Her sene kendimizi yenilemeye 
hazırız ve kapımız herkese açık.” diye 
konuştu. Kulübün yönetim kurulunda 
Prof. Dr. İlker Yılmaz, Prof. Dr. Hasan 
Durucasu, Celal Avni Öztürk, Doç. Dr. 
Hayri Ertan, Yrd. Doç. Dr. Muzaffer 
Öğütveren, Öğr. Gör. Ahmet Şener ve 
Bekir Baldır seçildi. Denetim kurulun-
da ise Prof. Dr. Kerim Banar, Yrd. Doç. 
Dr. Veli Onur Çelik ve Öğr. Gör. Erhan 
Doğan yer aldı. 

EFSAD’tan Rektör Prof. Dr. Gündoğan’a ziyaret

Çocuk ve medya alanında önemli bir çalışma: SOBE  

“Kapımız 
herkese açık”

Erasmus 
öğrencileri için 
oryantasyon

Yrd. Doç. Dr. 
Muzaffer 
Öğütveren

Meral TOSUN 

■ Güzel Sanatlar Fakültesi lisans 
öğrencisi Fatih Şimşek’in hazırladığı 
ve çamur tornasına yeni bir bakış 
açısı sunan “Pottering” adlı seramik 
sergisi Güzel Sanatlar Fakültesi Sergi 
Salonunda 3 Mart günü açıldı. Sergi, 
çaydanlığın 4000 yıllık çarkın içinden 
doğan, geçmişe başkaldırısının öykü-
sünü anlatıyor. Sergi, mutfaklarımızın 
vazgeçilmezi çaydanlığın seramik 
sanatı kullanılarak işlevsel olmayan 
fakat sanatsal özellik taşıyan formları-
nı sunuyor.

Sergi hakkında bilgi veren Fatih 
Şimsek: “Sanatta bize en yol gösterici 
şey doğadır. Doğanın kendisini yaka-
lamaya çalıştım. Aslında zihninizde 
olan bir çaydanlık var, onu en basit 
hâliyle ele aldım ve ne kadar farklı bir 
hâle getirilebilir, değersizleştirmeden 
sanatsal ve estetik kaygıları ne kadar 
ön plana çıkartabiliriz diye düşün-
düm ve çaydanlık gibi bir objeyi subje 
hâline getirmeye çalıştım.” dedi.

Çaydanlığın 
en basit hali 
sergi oldu

Fatih Şimşek

Araştırma projesi hazırlama eğitimiAraştırma projesi hazırlama eğitimiAraştırma projesi hazırlama eğitimi
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■ Anadolu Üniversitesi Genel Sekre-
terliğinin düzenlediği Avrupa Kredi 
Transfer Sistemi (AKTS) Etiketi Yenile-
me Süreci toplantısı 19 Şubat günü 
Öğrenci Merkezi Salon 2009’da ger-
çekleştirildi. 

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Adnan 
Özcan toplantıda yaptığı konuşmada 
AKTS etiketinin süresinin dolduğunu 
ve Nisan ayına kadar hazırlıkların 
tamamlanıp başvuru yapılması ge-
rektiğini söyledi. Özcan, Türkiye’deki 
184 üniversiteden 31’inin AKTS eti-
ketinin bulunduğunu belirterek “Pek 
çok üniversitede daha krediler AK-
TS’ye uydurulmamış durumda. Biz 
Anadolu Üniversitesi olarak oldukça 
iyi durumdayız ve sistemimizin başa-
rılı olduğu söyleniyor. Etiketi ilk defa 
almak daha kolay ancak yeniletmek 
daha zor. YÖK’ün AKTS etiketi alan 
üniversitelerle yaptığı bir toplantıdaki 
rakamlara göre, AKTS etiketini almak 
için geçen yıl Avrupa çapında 47 
yeni başvuru yapılmış ve sadece 25 
üniversite alabilmiş. AKTS yenileme 
etiketinde ise 28 başvuruda ancak 
18’i bu etiketi alabilmiş. Buradan her 
başvuranın bu etiketi alamadığını ve 
yenileyemediğini anlıyoruz. Dolayı-
sıyla bu çerçevede üniversite olarak 
birtakım hazırlıklar yapmamız gere-
kiyor.” dedi.

“Model Bir Üniversiteyiz”

Prof. Dr. Özcan sözlerini şöyle sür-
dürdü:

“Türkiye de dâhil pek çok Avrupa 
ülkesi ortak anlayış, ilke ve yaklaşım-
lar çerçevesinde yükseköğretim sis-
temlerini yeniden yapılandırmakta 
ya da sistemlerini iyileştirmeye çalış-
maktadır. Burada ilk olarak yükseköğ-
retimin ulusal ve uluslararası boyutta 
karşılaştırılabilirliği ve şeffaflığının 
sağlanması, daha sonra öğrencilerin 
ve mezunların hareketliliğinin kolay-
laştırılması, son olarak da yükseköğre-
timin yeniden yapılandırılarak kalite 
düzeyinin geliştirilmesinin hedeflen-
mesi önemli ve değerli değişim basa-
makları olarak görülmektedir.” 

Prof. Dr. Adnan Özcan, özellikle 
alan yeterliliklerin, ders programları-

nın program çıktılarıyla eşleştirilmesi 
gibi basamakların Anadolu Bilgi Pake-
ti’nde olduğunu ifade ederek sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“2016 yılında Türkiye’de tüm üni-
versitelerin bağımsız denetimden 
geçme zorunluluğu var. Bir bakıma 
eşleştirmeleri tamamladığımızda ba-
ğımsız denetimde olmayan birimleri-
miz için %60 -70 oranında hazır duru-
ma geleceğiz. Tabii ki bazı alanlarda 
bağımsız denetim yapacak kuruluşlar 
yok. Böyle sıkıntılar var ama zaten o 
kurumlar 2016 yılı yaklaştığında ken-
diliğinden ortaya çıkacaktır. Süreci 
takip etmemiz gerekiyor. Anadolu 
Üniversitesi bu sürece ilk başlayan 
ve aldığı AKTS etiketiyle bu süreci ba-
şarıyla devam ettiren model bir üni-
versite durumundadır. Bu bağlamda 
tüm birimlerimize, öğretim elemanla-
rımıza gerçekten çok teşekkür ederiz. 
2014 yılı itibarıyla AKTS etiketini ye-
niden almak üzere başvuru sürecine 
hazırlığa başlamış bulunmaktayız ve 
program çıktılarımızın, ders tanıtım 
ve öğrenme çıktılarımızın uyum süre-
cini gözden geçirip eksik olan kısımla-
rını tamamlamamız acil ihtiyaçtır. Bu 
konuda oluşturulan AKTS komisyonu 
çalışmalarına başlamıştır ve bu çalış-
malara hızla devam etmektedir. Bu 
amaçla geçmişte çalışan arkadaşları-
mızın da bilgilerinden faydalanarak 
ve aralarına yeni arkadaşlarımızı da 
dâhil ederek hızlı bir şekilde bu ko-
misyonu oluşturduk. Bu sürecin de 
daha öncekiler gibi başarıyla sonuç-
lanması öncelikle sizin katkılarınızla 

gerçekleşecektir. Bu bağlamda size 
her türlü teknik destek sunulacak ve 
birlikte başarıyla yürüyeceğiz.” diye 
konuştu.

Engelliler Araştırma Enstitüsü Mü-
dürü Prof. Dr. İbrahim Halil Diken ise 
şunları söyledi: “Daha önce de AKTS 
başvuru sürecinde Akademik Gelişim 
Birimi Müdürü olarak komisyon baş-
kanlığını yürütmüştüm ve başarıyla 
etiketi almıştık. O zamanki süreçte 
sizleri çok kısa bir sürede bilgileri gir-
meye zorlamıştık. Yine o süreçte Prof. 
Dr. Hasan Mandal, YÖK’te bizi 4 pilot 
üniversiteden biri olarak belirlemişti 
ve matriksler yapmamız gerekiyordu. 
Süreçteki pilot üniversitelerden olarak 
YÖK’te en başarılı ve teknik alt yapısı 
en hazır üniversite olarak da seçildik. 
Gerçekten iyi bir performans sergile-
meyi de başardık. Sistemimiz pek çok 
üniversiteye model oldu ve pilot üni-
versite olmayı başarıyla götürdük.”

Üç Yılda Bir Yenileniyor

Daha önceki süreç ve şu an yürütü-
len süreci de değerlendiren Prof. Dr. 
Diken,  AKTS sürecinin aslında 3 yılda 
bir yenilenen bir süreç olduğunu ve 
buradaki mantığın Bologna süreciy-
le birlikte küresel üniversiteleşme, 
eğitimin küreselleşmesi, değişimlerin 
daha şeffaf olması bağlamında bilgi-
lerin güncellenmesi ve daha evrensel 
hale gelmesi olduğuna dikkat çekiyor. 
Diken “O zamanda da başvurular Ni-
san ayındaydı. 1 haftalık süre zarfın-
da verileri girmeye mecbur bırakılsa-
nız da süreci başarıyla tamamladık. 

Yoğun bir bilgi girdisi oldu ancak 
aceleden dolayı bilgilerin hepsi nite-
likli olmadı ve öğrenme çıktıları hazır 
olmayanlar hemen hazırlamaya baş-
ladı. Şimdiki süreçle matrikslerin de 
niteliğini arttırmak istiyoruz. Hazırla-
nacak olan öğrenme çıktıları ve ders 
tanıtım bilgileri daha sonra öğrenme 
ve program çıktılarıyla alan yeterlilik-
lerini yapacağımız matriksler, aslında 
akreditasyon sürecinde ilgili birimlere 
lazım olacak. Bu sebeple erken adım 
atmak istedik. Öğrenci İşleri, ANADEK, 
BAUM, Uluslararası İlişkiler Birimi, 
Akademik Gelişmeler Birimi, Türk Dili 
Bölümü ve Yabancı Diller Yüksekoku-
lu komisyonun içerisinde yer almak-
ta. Bu süreçte zaten örgün bağlamda 
pek çok dersin öğrenme çıktılarının 
hazır olduğunu biliyoruz. Genel an-
lamda nicel  olarak %80’e yakın bir 
oranda hazırız.” diye konuştu.

Veriler Eşitlenecek

BAUM yazılım geliştiricilerinden 
Ali İhsan İbileme yeni sistemi şöyle 
açıkladı: “Farklı sistemlerde verilerin 
farklı çıkması sadece bir unvan ko-
nusunda bile çok büyük sıkıntılara 
sebep oluyordu. Bu aşamada biz de 
bunun alt yapılarını attık. 3 sistem-
de de eş zamanlı olarak aynı verileri 
gösteriyoruz. Son olarak da Anadolu 
Bilgi Paketi’ni (ABP) dâhil ediyoruz. 
Bundan sonraki süreçte tüm perso-
nel bilgileri, tüm akademik bilgile-
riniz, ders bilgileriniz üniversitenin 
bütün sistemlerinde eş zamanlı ola-
rak eşitlenecek. Bu, genelde bizim 
gün içerisinde yaptığımız bir şey. 
Bazı işler için 6 saatlik periyotlarda, 
bazı işler içinse 24 saatte bir bunları 
güncelleyebiliyoruz. Sisteme getirdi-
ğimiz yeniliklerden birisi de bundan 
sonra artık yığılan şekilde verilerle 
ilerliyoruz. Yani akademik personelin 
bundan sonra girdiği verileri her yıl 
bazında saklıyoruz. Sisteme en son 
ne zaman girdiğinizi ve ne zaman 
güncellediğinizi yıllara göre listeleyip 
bunları sizlere de sunabileceğiz.”

Toplantıda son olarak BAUM yazı-
lım geliştiricilerinden Samet Kuru ka-
tılımcılara yeni sistemi nasıl kullana-
caklarını uygulamalı olarak gösterdi.

Haber Merkezi

■ Anadolu Üniversitesinin uzaktan 
öğretim yapan Açıköğretim, İktisat ve 
İşletme Fakülteleri öğrencilerine yöne-
lik yüz yüze Akademik Danışmanlık 
Derslerinin Bahar Dönemi tüm yurtta 
8 Mart’ta başlayıp 31 Mayıs’ta sona 
erecek.

Açıköğretim, İktisat ve İşletme Fakül-
teleri öğrencileri için öğrenilmesinde 
güçlük çekilen bazı derslere yönelik 
yüz yüze Akademik Danışmanlık 
derslerinin Bahar Dönemi 8 Mart 
günü başlıyor. Muş hariç tüm illerde 
ve 11 ilçede (Alanya, Bandırma, Biga, 
Bozüyük, Çorlu, Elbistan, Fethiye, İne-
göl, İskenderun, Nazilli, Patnos) olmak 
üzere 96 merkezde (İstanbul 3 Merkez; 
Ankara, İzmir ve Eskişehir 2 Merkez) 
gerçekleştirilen Akademik Danışmanlık 
derslerine, öğrenci kimliklerini göstere-
rek hiçbir ücret ödemeksizin katılabile-
cek öğrenciler için devam zorunluluğu 
da bulunmuyor.

Öğrenciler, derslerin yapılacağı 
derslikleri, derslerin gün ve saatlerini 
bulundukları ildeki AÖF Bürosuna 
başvurarak veya www.anadolu.edu.tr 
adresinde bulunan Açıköğretim başlığı 
altındaki “Akademik Danışmanlık 
Hizmetleri” bölümünü inceleyerek 
öğrenebilirler.

23 Nisan, 1 Mayıs ve 19 Mayıs 
günleri yapılmayacak olan Akademik 
Danışmanlık Derslerinin 2013 – 2014 
Öğretim Yılı Bahar Dönemi, 31 Mayıs 
günü sona erecek.

Akademik Danışmanlık Derslerinin 
Bahar Dönemi, Eskişehir’de ise 10 
Mart günü başlayacak. Anadolu ve 
Eskişehir Osmangazi Üniversiteleri 
kampüslerinde gerçekleştirilecek olan 
dersler 30 Mayıs’ta sona erecek.

AKTS etiketi için hazırlık toplantısı

Onur ŞEN

■ Birleşmiş Milletler Kadının İnsan 
Haklarının Geliştirilmesi Ortak Prog-
ramı Sabancı Vakfı Hibe Programı 
kapsamında yapılan proje sonucun-
da Eskişehir Eşitlik Platformu (ESEP) 
kuruldu. ESEP’in ilk toplantısı 18 Şu-
bat günü İletişim Bilimleri Fakültesi 
(İBF) Dekanlık Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirildi.

Platformdan yapılan açıklamada 
platformun amacı; Eskişehir’de, yerel 
yönetimlerin bütçelerinin toplumsal 
cinsiyet eşitliği duyarlılığıyla takip 
edilmesi, harcamaların yerel düzlem-

de kadın-erkek eşitliği eksenli yapılıp 
yapılmadığının değerlendirilmesi, 
eşitliği önceleyen bir bütçe planlama-
sı, harcamalar konusunda denetleme 
ve lobi faaliyetlerini yürütmek olarak 
belirtiliyor.

Eskişehir Soroptimist Kulüp Baş-
kanı Vicdan Uğurlu “Projemiz kapsa-
mında ESEP’in kuruluşu bir hedefti ve 
gerçekleştirdiğimiz için çok mutluyuz. 
Eskişehir kentinde yerel yönetimlerin 
bütçelerini toplumsal cinsiyet eşitliği 

duyarlılığıyla takip edecek, harca-
maların yerel düzlemde kadın-erkek 
eşitliği eksenli yapılması gerektiği 
konusunda farkındalık ve duyarlılığa 
sahip bir ekibiz. Bu toplantıda, ESEP 
üyelerinin çok istekli olduğunu gör-
düm. Kentimiz için bu platformun 
önemli bir kazanım olduğunu düşü-
nüyorum.” dedi.

Anadolu Üniversitesi Kadın Ça-
lışmaları Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Müdürü Doç. Dr. İncilay 

Cangöz, ESEP’in 7 Aralık 2013’te 
gönüllüler tarafından kurulduğunu 
söyledi.Cangöz, ESEP’in toplumsal 
cinsiyete duyarlı bütçeleme alanın-
da güçlenmesi için yapılan atölye 
çalışmalarının literatürün önemli 
isimlerinden İstanbul Üniversitesi 
Siyasal Bilgiler Fakültesi Öğretim 
Üyesi Yrd. Doç. Dr. Özgün Akduran 
ve Bilgi Üniversitesi İletişim Fakülte-
si Öğr. Gör. Laden Yurttagüler tara-
fından verildiğini ifade etti. 

Akademik 
Danışmanlık 
dersleri 
başlıyor

Buse Mete

■ Fen Fakültesi tarafından 1’inci sınıf 
öğrencilerine yönelik düzenlenen 
oryantasyon programı  26 Şubat günü 
Salon 2003’te gerçekleştirildi.

Fen Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Doç. Dr. Emrah Akyar, programın 
açılışında yaptığı konuşmada 
amaçlarının 1’inci sınıf öğrencilerine 
kısaca Fen Fakültesinin tarihçesinden, 
Anadolu Üniversitesinin önlisans ve 
lisans yönetmeliğinden, çift anadal 
ve yandal olanaklarından, kurum içi 
ve kurum dışı yatay geçiş olanakla-
rından, öğrenci değişim programları 
olan Erasmus, Farabi ve Mevlana’dan 
bahsetmek olduğunu söyledi. 

Oryantasyon programının  ba-
har yarıyılı başında yapılmasının 
nedenini de açıklayan Doç. Dr. Akyar 
“Güz yarıyılı içerisinde Yabancı Diller 
Yüksekokulundan gelen öğrencileri-
miz olacaktı ancak geliş tarihleri kesin 
olmadığı için bu dönem yapmayı 
daha uygun bulduk.” dedi.

1’inci sınıf öğrencilerinin yoğun ilgi 
gösterdiği program, öğrencilerin soru-
larının yanıtlanmasıyla sona erdi.

Fen Fakültesi 
öğrencileri için 
oryantasyon

Eskişehir 
Eşitlik 
Platformu 
çalışmalarına 
başladı

Prof. Dr. 
Adnan Özcan

Prof. Dr. 
İbrahim H. Diken
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■ Anadolu Üniversitesi Öğrenci Kulüp-
leri Koordinatörlüğünün düzenlediği 
Öğrenci Kulüpleri Tanışma Toplantısı 
26 Şubat günü Öğrenci Merkezi Salon 
2009’da gerçekleşti.

Toplantıda Eğitim-Öğretim 
ve Uluslararası İlişkilerden 
Sorumlu Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Adnan Özcan, İle-
tişimden Sorumlu Rektör 
Danışmanı Yrd. Doç. Dr. 
Barış Kılınç ve Öğrenci Ku-
lüpleri Koordinatörü Öğr. Gör. 
Ömer Kaçmaz öğrenci kulüpleriyle ilgili 
görüşlerini dile getirdiler.

Prof. Dr. Adnan Özcan, kulüplerin 
öğrencilerin sosyalleşmesi, topluma 
fayda, şehirle bütünleşme ve üniversite 
içindeki etkinlikler açısından son dere-
ce önemli olduğunu söyledi.

Çabalar İyi Niyetli

Üniversitemizin bir seçim sürecin-
den geçtiğini, yönetimin değiştiğini ve 
kulüpler bazında değişiklikler olduğu-
nu da ifade eden Prof. Dr. Özcan, her-
kesin üniversitemizi daha iyi yerlere 
getirmek için iyi niyetle çabaladığını, ve 
kendilerinin de bunun bir parçası olma-
ya çalıştıklarını kaydetti.

Yaşanan zorlukların ve sıkıntıların 
farkında olduğunu kaydeden Prof. Dr. 
Özcan, bütün bunlara rağmen büyük 
riskler taşımadığı sürece yapılan faa-
liyetlerde görevlendirme anlamında 
mümkün olduğunca sıkıntı yaratma-
dıklarını ve bundan sonra hep birlikte 
daha iyi işler yapmayı umduğunu ifade 
etti.

İletişimden Sorumlu Rektör Danış-
manı Yrd. Doç. Dr. Barış Kılınç toplantı-
da şunları söyledi:

“Ben aynı zamanda Kurumsal İmaj 
Koordinatörlüğü görevini de yürütüyo-
rum. Medya Merkezinde bulunan bazı 
mecralarda kurumsal imaj bağlamında 
yeniden neler yapılabileceği üzerine 
konuşuyoruz. Kulüpler de bu noktada 
çok önemli bir işlevi yerine getirecek. 
Aslında temel olarak hedefimiz, sizlerin 
de yardımıyla şehirdeki bazı projelere 
katkı sağlamak. Valilik ve Emniyet Mü-
dürlüğü’yle birlikte yeni yapılacak olan 
bazı projeler var. Emniyet Müdürlüğü-
nün 5 ayrı projesi var. Bunları hayata 
geçirmeye çalışıyorlar. Bu projelere des-
tek verebilecek Sinema, Tiyatro ve Gö-
nüllü Toplumsal Hizmetler Kulübü gibi 

bazı kulüplerimiz de var. Bu projelere 
örnek olarak ‘Bir Hayalim Var, Sanatta 
Hayat Var’ gibi projeleri gösterebiliriz. 
Bu gibi projelere kulüplerin de destek 
verebileceğini düşünüyoruz. Bu aynı 
zamanda yeni üniversite politikasına 
da uygun bir durum. Üniversitenin 
kapılarını şehre daha fazla açmak isti-
yoruz. Zaten bu tür etkinliklerle şehre 
katkı sağlanıyordu ama şimdi daha 
farklı projeleri yeniden ve daha etkin 
bir şekilde hayata geçirebilir miyiz 
diye düşünüyoruz. Bu anlamda da siz-
lerden destek bekliyoruz.”

Yeni Bir Gazete

Yrd. Doç. Dr. Kılınç, yeni bir gazete 
çıkarılacağını ve bunun artık kurum 
içi bir gazete olmaktan çıkacağını ifade 
ederek sözlerini şöyle sürdürdü:

“15 günde bir çıkacak 16 sayfalık bir 
gazetemiz olacak. Üniversite haberleri 
dışında şehir haberleri, bilim ve tek-
noloji, çevre ve ekoloji, ekonomi, spor 
gibi sayfaları da kapsayacak gazetemiz 
aynı zamanda bizim estetik, kültürel 
ve bilimsel birikimimizi de yansıtacak 
bir mecra hâline dönüşecek. Bütün bu 
değişiklikleri zamanla yapabiliriz diye 
düşünüyoruz. Mart ayı içerisinde yeni 
gazetemiz çıkacak. Karikatür Kulübü de 
bize karikatürleriyle destek verecek. Biz 
ufak telif ücretleriyle Karikatür Kulübü 
üyelerini desteklemiş olacağız. Hem de 
onlar karikatürlerini sergileme imkânı 
bulmuş olacaklar.”  

Yrd. Doç. Dr. Kılınç, asıl amacının so-
runlar yerine çözümlere odaklanmak 
olduğunu ifade ederek: “Çözüm konu-
sunda elimden geleni yaparım. Engel-
leri aşmak için varız, problem çıkarmak 
için değil.” diye konuştu. 

Ayrıca 6 aylık bir dergi çıkarılacağını 
ve bu dergide kulüplerin etkinliklerinin 
de yer alacağını söyleyen Kılınç “Destek 
sunmak isteyenlere her zaman açığız. 

Ayrıca yeni bir Sosyal Medya Koordina-
törlüğümüz var. Orayı çok etkin şekilde 
kullanmaya başladık. Böylece hem or-
tak bir dil oluşturmuş hem de sizin du-
yurularınızı resmi bir hesap aracılığıyla 
yapabileceğiz.” şeklinde konuştu.  

Kulüpler Okul Gibidir

Öğrenci Kulüpleri Koordinatörü Öğr. 
Gör. Ömer Kaçmaz da konuşmasında 
şunları söyledi.:

“Kulüplerimizin önümüzdeki günler-
de yapacağı tüm faaliyetlerin halkla iç 
içe olması, özellikle şehri kapsayacak 
şekilde olması ve geneli de kapsaya-
cak şekilde sosyal sorumluluk projeleri 
geliştirmesi adına ipuçları ve konu baş-
lıkları belirleyeceğiz. Ben aynı zamanda 
Kızılay Kulübü danışmanıyım. İki ayrı 
görevle burada bulunuyorum. Kulüp-
çülük bir gönülülük işidir. İşin ucunda 
bir kazanç yok. Hatta öğrenci eğitim ha-
yatı boyunca aldığı bilgileri kulüplerde 
görev alarak geliştirir. Kulüpler üniversi-
tenin içinde ayrı bir okul gibidir.” 

Bu kadar güzel bir işin başına geç-
mişken bir şeyler yapmak gerektiğini 
belirten Öğr. Gör. Kaçmaz, geçen sene 
373 etkinlik yapıldığını ve amacın bu 
sayıları daha da yükseltmek olduğunu 
vurguladı.

Kulüpler bazında daha önceden ya-
şanan bazı sorunlar olduğunu ve bun-
ların yaşanmaması için bazı değişiklik-
ler yapıldığına dikkat çeken  Kaçmaz 
“Kulüpler artık odalarını paylaşmak du-
rumundalar. Bu noktada yatırılan üye 
aidatlarının odalarda saklanmamasını 
ve bankalara zamanında yatırılmasını 
özellikle rica ediyorum. Dilekçelerin 
de etkinliklerin tarihinden 15 gün ön-
cesinden getirilmesi daha sağlıklı ve 
sorunsuz olacaktır diye düşünüyoruz. 
Yine bunun yanı sıra dilekçelerde bir 
değişikliğe gittik ve etkinliklere kendi 
isteğimle katılıyorum ibaresinin kon-

masına karar verdik. Ayrıca her döne-
min açılışında yılın değerlendirilmesi 
ve hazırlığının yapılabileceği toplantılar 
düzenlersek daha fazla verim alabili-
riz.” dedi.

Öğrenci kulüplerinin Öğrenci Mer-
kezi fuaye alanı ve salonlarını ısrarla 
kullanmalarını istediklerini söyleyen 
Kaçmaz, İnternet üzerinde görünürlü-
ğü olmayan kulüplerin de İnternet he-
saplarını aktif  hâle getirmelerini istedi.

Yeni Sertifika Programı

Doç. Dr. Mehmet Başar ise Endüstri Mü-
hendisliği Kulübü ve dolaylı olarak da 
Girişimcilik Kulübüyle de ilgilendiğini 
belirterek şöyle konuştu:

“Üniversitemiz, Girişimcilik ve ye-
nilikçilik kapasitesini arttırmak üzere 
TUBİTAK tarafından 1601 destekleri 
kapsamında bir projeyi aldı. Yürütücü-
lüğünü de ben yapmaktayım. Türki-
ye’de 45 üniversiteden sadece 14 üni-
versiteye verildi. Bu proje kapsamında 
yaklaşık 10 grup hâlinde maksimum 
40’ar kişilik gruplara eğitimler verece-
ğiz. Bir grubu da daha sonra öğretim 
elemanlarımıza açacağız. Bu eğitimler 
yaklaşık 120 ile 140 saat arasında de-
ğişen eğitimler olacak. Öğrencilerimiz 
burada girişimcilik kültürünü tanıya-
caklar. Günün birinde kendi işlerini 
kurma konusunda gerek dışarıdan ge-
len uzmanlar gerekse bizler tarafından 
eğitilecekler.” 

Bu projelerin sonunda  iki sertifika 
verileceğini kaydeden Başar, bir tane-
sinin Anadolu Üniversitesi Girişimcilik 
Eğitim Araştırma Birimi tarafından 
verileceğini  diğerinin ise TÜBİTAK’ın 
ortak derslerden bir sınav karşılığında 
sorumlu tuttuğu ve bu sınavda başarılı 
olanlara vermeyi düşündüğü sertifika 
olduğunu söyledi. Doç. Dr. Mehmet Ba-
şar, kulüplerin bu sertifika programına 
sahip çıkmasını istedi.
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Kulüpler yeni yönetimle tanıştı

Doç. Dr. Mehmet Başar

Yrd. Doç. 
Dr. Barış 
Kılınç

Öğr. Gör. 
Ömer 
Kaçmaz

Meral TOSUN

■ Türk Eğitim Vakfı Doktora Onur 
Ödülü’ne layık görülen Yrd. Doç. Dr. 
Tülay Görü Doğan, tezini Anadolu 
Üniversitesi öğretim elemanları ve 
öğrencilerine sundu. Danışmanlığını 
Anadolu Üniversitesi AÖF Uzaktan Öğ-
retim Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Gülsün Eby’nin üstlendiği “Uzaktan 
Bilgisayar Mühendisliği Eğitimi: Sos-
yo-Teknik Kuram Çerçevesinde Esnek 
Bir Model Önerisi” adlı tezin sunumu, 
Rektörlük Toplantı Salonu’nda gerçek-
leşti. 19 Şubat günü yapılan sunuma, 
öğrenciler ve öğretim elemanlarının 
yanı sıra Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Yücel Güney de katıldı.

Yrd. Doç. Dr. Doğan sunumunda, 
araştırmanın amacından, kuramsal 
yapısından, yöntem ve verilerin topla-
ma sürecinden hakkında bilgi verdi.

Doğan şunları söyledi:
“Esnek bir uzaktan eğitim programı 

nasıl tasarlanır? öncelikle bu soruya 
odaklandık ve daha sonra bunun 
spesifik bir alanı işaret etmesine karar 
verdik. Bu noktada da Bilgisayar Mü-
hendisliğini seçtik. Tabii bu çok kolay 
olmadı. Sosyal bilimlerden sonra farklı 
bir disipline eğilmek hayatınızda bir 
anlamda çığır açıyor.” dedi.

Çalışmaları Destekleyeceğiz

Rektör Yardımcısı Prof. Dr.Yücel 
Güney yaptığı konuşmada “Burada 
hem Bilgisayar Mühendisliğinden 
hem Açıköğretim Fakültesinden öğre-
tim elemanı ve öğrenci arkadaşları-
mız var. Ben yaklaşık bir buçuk aydır 
bu görevdeydim. Uzaktan Eğitim ve 
Açıköğretimle ilgili tanışıklığım yeni 
başladı. Mutfağın bir tarafındaydık, 
içeride neler yapıldığını bilmiyorduk. 
Bu bir buçuk ay sonunda geldiğim 
noktada gördüğüm şey beni çok 
gururlandırdı çünkü insanların 
hep düşündüğü şey, akademisyen 
olarak düşündüğümüz şey; doktora 
yapmak, yüksek lisans yapmak. Hele 
bu süreçte yaptığınız çalışmalar Tür-
kiye çapındaki bir vakıf tarafından 
destekleniyor ve başarılı görülüyor 
ise o zaman beni çok daha memnun 
eder.” diye konuştu.

Alandaki İlk Çalışma

Akademik anlamda yapılan bütün 
çalışmaların arkasında duracaklarını 
belirten Güney, doktora çalışmaları-
nın çok önemli olduğunu ve Rektör-
lük olarak bütün akademik çalışmala-
rın destekleneceğini söyledi.

Tez danışmanı Prof. Dr. Gülsün Eby 
ise “Daha önce bu konuda yapılmış 
bir çalışma yoktu. Bizim çalışma-
mız bu konudaki ilk çalışma oldu. 
Sonrasının gelmesi gerekiyor. Bu bir 
temel çalışma gibi oldu. Bu, şu anda 
Türkiye’ye yönelik bir çalışma.” şeklin-
de konuştu.

Yrd. Doç. Dr. 
Doğan ödüllü 
tezini sundu

Yrd. Doç. 
Dr. Tülay 
Görü 
Doğan

Seramik öğrencileri çalışmalarını fuarda sergiledi
Orçun ÜNLÜ

■ Uluslararası Seramik, Banyo ve Mut-
fak Fuarının (UNICERA) 26’ncısı İstanbul 
Tüyap Kongre ve Fuar Merkezinde ger-
çekleştirildi. Fuar sektör temsilcilerine, 
tasarımcılara ve öğrencilere 26 Şubat-2 
Mart tarihleri arasında kapılarını açtı.

Fuarda Güzel Sanatlar Enstitüsü 
Müdürü Prof. S. Sibel Sevim ve Arş. 
Gör. Duygu Kahraman tarafından yü-
rütülen Endüstriyel Seramik Dekorları 
dersi kapsamında öğrencilerimizin  
çalışmaları da yer aldı. Etkinlikte üni-
versite-sanayi iş birliği çerçevesinde 
öğrencilerin hazırladıkları karo tasa-
rımları 70 cm x 100 cm ebatlarındaki 
paftalarda sunuldu.

Prof. S. Sibel Sevim "Ders kapsa-
mında gerçekleştirilen tasarımların 
UNICERA fuarında sergilenebileceği 
düşüncesi öğrencilerimin motivasyo-

nunu arttırarak çok farklı tasarımların 
ortaya çıkmasını sağladı. Öğrencileri-
min mezuniyet öncesinde bu tecrübe-
yi yaşayarak sektörün iç dinamikleri 
ile beraber tasarımlarının sergileniyor 

olması onlar açısından büyük bir de-
neyim." dedi. 

Sevim, öğrencilerin böyle bir deneyi-
min edinmelerinin ardından mezuni-
yet sonrasında iş bulma gibi sorunları-

nın da  ortadan kalktığını söyledi. Prof. 
Sevim öğrencileri sektörle buluştur-
duğu ve bu deneyimi paylaşmalarına 
olanak tanıdığı için UNICERA fuarına 
teşekkür etti.
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Ayşegül DALLI

■ Eskişehir Sanat Derneğinin 2002 
yılından bu yana  geleneksel olarak 
düzenlediği “2013 Eskişehir Sanat 
Ödülleri Töreni” 19 Şubat günü Eskişe-
hir Ticaret Odası Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Anadolu Üniversitesin-
den birçok ismin çeşitli dallarda ödül 
aldığı törene, Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Aydın Aybar ve Sanat Derneği Baş-
kanı Şehabeddin Tosuner’in yanı sıra 
resim, fotoğraf, heykel ve tiyatro ala-
nında birçok sanatçı katıldı.

Şehabeddin Tosuner törende yap-
tığı konuşmada sanatın ve sanat der-
neklerinin önemini vurgulayarak şun-
ları söyledi: 

“Sanat, toplumun bir araya geldiği 
örgütlenme alanıdır, toplumun yaşam 
boyu sürdürdüğü okuldur. Ekmek, su, 
nefes aldığı hava kadar gereklidir. Sanat 
dernekleri, kendilerine sanat çevresini 
derleyip toparlayan, bir araya getirerek 
etkinlikler yaratan, yaygınlaştıran en 
önemlisi sanatın düşünüldüğü, sahiple-
nildiği, insanların sanatla tanışmasına, 
ilgilenmesine ve eserlerini paylaşma-
sına ortam yaratan yerlerdir. Kısacası 
sanatın demokratikleştiği yerlerdir.”

Törenden Anadolu Üniversitesi de 
dokuz ödülle döndü. Sanatın farklı 
alanlarında başarılara imza atan Üni-

versitemiz öğretim üyeleri ve öğrenci-
lerine gelen ödüller şöyle:

Resimde; Eğitim Fakültesi Öğretim 
Üyesi Yrd. Doç. Dr. Nevra Bozok, baskı 
resimde; Yrd. Doç. Metin İnce, seramik-
te; Güzel Sanatlar Fakültesinden Yrd. 
Doç. Ezgi Hakan Verdu Martinez, gra-
fikte; Öğr. Gör. Cemalettin Yıldız, cam 
sanatlarında; (Mezun) Aylin Özcan, ar-
keolojide; Edebiyat Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Erol Altınsapan, araştır-
mada; (Emekli) Yrd. Doç. Dr. Yağmur 
Say, müzikte; Devlet Konservatuvarı 
Öğrencisi İzzet Can Bağışlar ve sinema 
ödülünde İletişim Bilimleri Fakültesi 
Sinema Kulübü öğrencileri.

Törende alınan diğer ödüller ise 

şöyle: Heykel 
Ödülü Hatice Gür, 
Fotoğraf Ödülü; 
Özlem Mora, Lü-
letaşı El Sanatı 
Ödülü; Fikri Baki 
Çetinkaya, Edebi-
yat Ödülü; Nezih 
Erdoğan, Tiyatro 
Ödülü; Kurtuluş-
tan Kurtuluşa (Şehir 
Tiyatroları), Amatör 
Tiyatro Ödülü; Kadın Oyunları (Eski-
şehir Sanat Tiyatrosu), Kurum Ödülü; 
ESOGÜ Doğa Fotoğraf Kulübü, Etkinlik 
Ödülü; Türk Dünyası Şarkı Yarışması 
(Türkvizyon), Sanata Destek Ödülü;  Ali 

Erdem, Sanata Destek Ödülü; Ferkat 
Alkara, Sanata Emek Ödülü;Yasemen 
Solakoğlu, Müze Ödülü; Prof. Dr. Yıl-
maz Büyükerşen (Balmumu Müzesi), 
Sanata Destek Kurum Ödülü; Eskişehir 
Ticaret Odası.

Onur ŞEN

■ Yeşilçam şarkıları Anadolu Üniver-
sitesinde yeniden hayat buldu. Step 
Organizasyon tarafından düzenlenen, 
sunuculuğunu model ve oyuncu olan 
Ayça Kuru’nun yaptığı “Cenk Yüksel 
ile Yeşilçam Şarkıları Konseri” 1 Mart 
günü Sinema Anadolu’da gerçekleş-
tirildi.

2004 yılında yapılan Akademi 
Türkiye yarışmasıyla ünlenen şarkıcı 
Cenk Yüksel, konser öncesinde yaptığı 
konuşmada Eskişehir ve Anadolu 
Üniversitesinde olmaktan duyduğu 
mutluluğu dile getirdi. Yüksel, Eskişe-
hir’in de Anadolu şehirleri arasında 
örnek gösterilecek bir şehir konumun-
da olduğunu kaydetti.

 

Anadolu Üniversitesine ödül yağmuru

Esen ÖZAY

■ Baharın yaklaşmasıyla İktisadi 
ve İdari Birimler Fakültesinde (İİBF) 
çiçekler erken açtı. Yeni dönemde 
öğrencileri karşılayacak “Hoş Geldin 
Bahar Dönemi” sergisinin açılışı, 24 
Şubat günü İİBF Sergi Salonu’nda ya-
pıldı. Fakülte Dekanı Prof. Dr. Recai 
Dönmez ve Eğitim Karikatürleri Mü-
zesi Müdürü, Güzel Sanatlar Fakül-
tesi Seramik Bölümü Öğretim Üyesi 
Yrd. Doç. Sadettin Aygün’ün katkıla-
rıyla gerçekleştirilen sergide, Biyoloji 
Bölümü Botanik Anabilim Dalı Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Ersin Yücel’in 
çiçek fotoğrafları sergilendi.

İİBF Dekanı Prof. Dr. Recai Dön-
mez, sergide en çok dikkat çekenin 
çiçeklerin Türkçe isimleri olduğunu 
belirterek “Bazılarını daha önce duy-
muştuk ama nasıl çiçekler oldukla-
rını bilmiyorduk. Hocamız, bilimsel 

amaçlarla bu 
fotoğrafları çek-
miş. Bu sergi 
dolayısıyla on-
ları da öğren-
miş oluyoruz. 
Bize böyle gü-
zel bir sergi sunduğu için hocamıza 
huzurunuzda teşekkür ediyorum.”

Amaç Bitkileri Tanıtmak

Günlük hayatta sıkça karşılaşılan, 
hatta şifalı bitkiler olarak kullanılan 
pek çok çiçeğin isimleri ve faydalarıy-
la ilgili insanları bilinçlendirme ama-
cı taşıdığını belirten Prof. Dr. Yücel 
“Türkiye’de yaklaşık 12 bin çeşit bitki 
var. Bu sergi salonunda 110 tane bit-
kinin fotoğrafını paylaşabildik. Her 
bitki bir kişilik taşır. Her bitkinin ulus-
lararası kullanılan Latince bir ismi 
var. Dolayısıyla bir bitkiye bakarken 

bir kişiliğe bakmış gibi oluyoruz. Ben 
fotoğraf sanatçısı olmadığım için bu-
nun sanatsal yönü benim için ikinci 
planda. Esas amacımız kendi alanı-
mızdaki birikimlerimizi öğrencilere 
aktarmak, bitkileri insanlara tanıt-
mak.” dedi.

Bir sonraki sergisini zehirli bitkiler 
konusunda açmayı planladığını be-
lirten Yücel, Kütahya’da 7 çocuğun 
maydanoz sanıp bir bitkiyi yiyerek 
zehirlendiklerini hatırlattı. Prof. Dr. 
Yücel hangi bitkilerin zararlı, hangi-
lerinin faydalı olduğunun topluma 
öğretilmesi gerektiğinin altını çizdi.
Sergi 21 Marta kadar açık kalacak.

Prof. Dr. 
Ersin Yücel’den 
fotoğraf sergisi

Cenk Yüksel 
ile “Yeşilçam 
Şarkıları” 

Prof. Dr. 
Ersin Yücel

Prof. Dr. Recai 
Dönmez

Cenk Yüksel

Sedef ORAL

■ Step Organizasyon’un düzenlediği 
“Hayvanat Bahçesi” adlı çocuk oyunu 
15 Şubat günü Sinema Anadolu’da 
gerçekleştirildi.

Step Organizasyon firma müdürü 
Nur Başürün “Step Organizasyon as-
lında İstanbul’da faaliyet gösteren bir 
firma fakat Eskişehir’de sıklıkla çocuk 
oyunları organize ediyoruz. Bugün de 
Kumbara Sanat Gösteri Merkezi’nin 
sahneleyeceği Hayvanat Bahçesi adlı 
oyunla Eskişehir çocuklarını bir araya 
getirdik.” dedi.

Çocuklar 
“Hayvanat 
Bahçesi”ni 
izledi

■ Devlet Konservatuvarı tarafından 3 
Mart günü düzenlenen “Keman Piya-
no Resitali” müzik severlerden büyük 
ilgi gördü. Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezinde gerçekleştirilen dinletide 
Doç. Gülen Ege Serter’e piyanoda 
Prof. Toros Can eşlik etti. İkili 20. yüzyıl 
bestecilerinden Sergey Sergeviç Prokof-
yev’in eserlerinin yanı sıra Yalçın Tura, 
Toru Takemitsu ve Doğu Avrupa Halk 
Müziği ustalarından Béla Bartók’un 
bestelerini seslendirdi. Prof. Toros 
Can, eserler arasında dinleyenlere kısa 
bilgiler de aktardı.
Dinleyiciler arasında bulunan Rektör 
Prof. Dr. Naci Gündoğan “Çok değerli 
iki sanatçının konserini izledik. Bu 
çok mutluluk verici. Bize çok güzel bir 
müzik dinletisi sundular. Kendilerini 
tebrik ediyorum.” dedi. 

Toros Can’la çalmaktan büyük 
mutluluk duyduğunu kaydeden Doç. 
Gülen Ege Serter “Anadolu Üniversite-
sinin iki mensubu olarak bu salonda 
Rektörümüze ve hocalarımıza çalmak 
da bizim için çok önemliydi.  Aldığım 
enerji güzel. Konser beğenilmiş gibi, bu 
da bizi en mutlu eden şeydi. Oldukça 
zaman harcadık, çalıştık; umarım bu 
sahneye de yansımıştır.” diye konuştu.

Keman ve 
piyano 
resitaline 
büyük ilgi

“Doyçland” 
sezonu açtı
Ramazan BALI

■ Tiyatro Anadolu’nun 
büyük ilgi gören oyunu 
“Doyçland-Dünyanın 
Rengi” 4 Mart günü 
Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezinde sezonu açtı. 
Beliz Güçbilmez’in yazdığı 
ve Doç. Erol İpekli’nin 
yönettiği oyun iki 
perdeden oluşuyor. 
Doyçland - Dünyanın 
Rengi, 15 Mart’a kadar 
seyirciyle buluşmaya 
devam edecek.

“Vay Başımıza 
Gelenler”
Mehmet Ekrem CEYLAN

■ Sinema Anadolu 16 Şubat günü  
Step Organizasyon tarafından düzen-
lenen “Vay Başımıza Gelenler” adlı 
tiyatro oyununa ev sahipliği yaptı. 
Oyun insanların başına gelen ilginç 
durumları eğlenceli bir dille aktarıyor.
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■ Anadolu Üniversitesi Rektörlüğü, 22 
Şubat günü Eskişehir’deki basın men-
suplarıyla kahvaltıda bir araya geldi. 
Toplantı Yunus Emre Kampüsü Taş 
Bina’da gerçekleşti.  

Programa, ev sahibi olarak Rektör 
Prof. Dr. Naci Gündoğan,  Rektör Yar-
dımcıları Prof. Dr. Yücel Güney, Prof. 
Dr. Adnan Özcan, Prof. Dr. Zafer Asım 
Kaplancıklı, Prof. Dr. Ali Savaş Koparal, 
Prof. Dr. Aydın Aybar İletişimden So-
rumlu Rektör Danışmanı ve Kurumsal 
İmaj Koordinatörü Yrd. Doç. Dr. Barış 
Kılınç,  Basın ve Halkla İlişkiler Birimi 
Müdürü Arş. Gör. M. Çağatay Tok, Ha-
ber Merkezi Koordinatörü Uzm. Elif 
Pınar Kılıçatan, Gazete ve Dergi Koor-
dinatörü Arş. Gör. Sibel Kurt, Sosyal 
Medya Koordinatörü Uzman H. Han-
de Kaynar katıldı.

Üniversitelerin Üç Fonksiyonu

Rektör yardımcılarını tanıtarak top-
lantıyı başlatan Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Naci Gündoğan, üni-
versite yönetimine yabancı olmadığını 
Anadolu Üniversitesinde geçirdiği 24 
yılllık çalışma hayatının son dört yılın-
da, mali işlerden sorumlu rektör yar-
dımcılığı görevini üstelendiğini ve önü-
müzdeki dört yılda da rektör olarak 
Anadolu Üniversitesine hizmet etme 
gayreti içerisinde olacağını söyledi.

Nitelikli Eğitim

Üniversitelerin eğitim-öğretim, bi-
limsel araştırma ve topluma hizmet 
faaliyetleri olmak üzere temelde üç 
ana fonksiyonu olduğundan söz eden 
Rektör Gündoğan, şunları söyledi:

“Üniversitelerde öğrenci yetiştir-
mek, üretilen bilimi nesillere aktar-
mak, gençleri bilgi ve beceri sahibi 
yapabilmek çok önemli faaliyetlerdir. 
Biz üniversite olarak nicelik anlamın-
da çok büyük bir üniversiteyiz fakat 
şunu belirtmeliyim ki önümüzdeki 
dönemlerde artık Anadolu Üniversite-
si niceliklerinden çok nitelikleriyle ön 
plana çıkarak nitelikli eğitimiyle sesini 
duyuracaktır. Sadece örgün eğitimde 
değil; açıköğretimde de çok ciddi ça-

lışmalarımız var. Örneğin e-öğrenme 
dediğimiz hizmetle sadece öğrencilere 
değil eğitim almak isteyen tüm insan-
lara hizmet etmek istiyoruz. Örgün 
eğitimde öğrenci sayımız 30 bin’i aştı. 
Her geçen gün de artmaya devam 
ediyor. Öncelikle örgün eğitimimizi 
sağlam tutmamız gerekiyor ki açıköğ-
retimimiz de sağlam olsun çünkü bu 
noktada açıköğretimin temeli örgün 
eğitimimiz ve örgün eğitimde ders ve-
ren öğretim elemanlarımız. Dolayısıyla 
örgün eğitim olmadan açıköğretim dü-
şünülemez.”

Rektör Gündoğan, üniversitelerin 
ikinci fonksiyonunun da araştırma 
faaliyetleri olduğunu belirterek önü-
müzdeki dönemlerde araştırmaların 
önünün daha da açılmasının planlan-
dığını söyledi.

Anadolu Üniversitesinin yapacağı 
araştırma faaliyetleriyle göz doldu-
ran bir üniversite olacağını söyleyen 
Prof. Dr. Gündoğan sözlerini şöyle 
sürdürdü:

“Raylı Sistemler Mükemmeliyet 
Merkezi ve Havacılık Mükemmeliyet 
Merkezi isimleri altında Kalkınma 
Bakanlığından üç yıl önce alınan iki 
projemiz var. Bu projelerin ikisi de 
belli bir aşamaya geldi. Özellikle Raylı 
Sistemlerle ilgili daha geniş bir basın 
toplantısı da yapacağız. Bu projeyle il-
gili bir bakanlık onayı bekliyoruz. Onay 
çıktıktan sonra uygulama kısmına 
başlamış olacağız. Alpu Belediyesinin 
tahsis etmiş olduğu arazide sadece 
Eskişehir’in değil Türkiye’nin en büyük 

yatırımlarından birini yapacağız. Bu-
rada hem test merkezi hem de Ar-Ge 
merkezi kurmuş olacağız. Eskişehiri-
mizin demiryolu sistemi açısından du-
rumu malum. Bir yandan TÜLOMSAŞ 
var, bir yandan demir yolu sisteminin 
merkezi durumunda. Bu projemizi de 
hayata geçirince artık bu test merke-
zinde temelde hızlı trenlerin, şehirle-
rarası konvansiyonel hatta yer alacak 
yük trenlerinin ve şehir içi demir yolları 
araçlarının testi yapılmış olacak. Böyle-
ce, Eskişehir’e ciddi ekonomik bir gelir 
sağlanmış olacak. Ayrıca ülkemizin de 
ekonomik kaynakları yine ülkemizde 
değerlendirilmiş olacak” 

Araştırma Kaliteyi Besler

Bu araştırma faaliyetlerinin eği-
tim-öğretimdeki kaliteyi de beslediğini 
ifade eden Prof. Dr. Naci Gündoğan, 
araştırma yapmayan bir üniversitenin 
olamayacağını, üniversitelerin bilim 
üretmek için kurulan evrensel kurum-
lar olduğunu söyledi.

Prof. Dr. Naci Gündoğan topluma 
hizmetin de üniversitelerin en önem-
li fonksiyonlarından olduğunu ifade 
ederek şöyle konuştu:

“Topluma hizmet diğer alanlardan 
bağımsız bir alan değildir. Eğitim-öğre-
tim ve araştırma faaliyetleri toplumun 
refahını geliştirmek için vardır. Ana-
dolu Üniversitesi de topluma hizmet 
alanında çok büyük bir işleve sahip. 
Bugün 7’den 70’e herkese eğitim ulaş-
tırmaya çalışıyoruz. Bunlarla da yetin-
meyip Türkiye sınırlarını aşarak Batı 

Avrupa, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti (KKTC), Azerbaycan ve bazı Balkan 
ülkeleri gibi Türkçe konuşulan birçok 
coğrafyada eğitim hizmeti sunmaya 
çalışıyoruz. Son 4 yılda Azerbaycan 
programlarımızda çok ciddi bir açı-
lım gerçekleştirdik. Şu anda Azerbay-
can’da 1647 öğrencimiz var. Nerede 
Türkçe konuşulan bir yer varsa orada 
biz de varız demek istiyoruz. Anadolu 
Üniversitesinin bütün hedefi bu. Bu 
konuda hem Dışişleri Bakanlığı hem 
Yükseköğretim Kurulu (YÖK) gerçekten 
çok ciddi katkılar sağlıyor. Önümüz-
deki 4 yıllık dönemde de uluslararası-
laşma faaliyetlerimiz artarak devam 
edecek. Türki Cumhuriyetler’den 
öğrencilerimizi Eskişehir ile buluş-
turmak, tanıştırmak istiyoruz, ayrıca 
Eskişehir’i de oralara tanıtmak istiyo-
ruz. Şu anda Anadolu Üniversitesi, Es-
kişehir ile bir bütün olmuş durumda. 
Dolayısıyla topluma hizmet olarak dü-
şündüğümüz katkılarımızı öncelikle 
Eskişehir’e yoğunlaştırmak ardından 
Türkiye’ye açılmak ve sonrasında da 
bir üniversite olarak tüm insanlığa hiz-
met sunmak istiyoruz.”

Eskişehir için projeler üretmeye de-
vam edileceğine dikkat çeken Prof. Dr. 
Naci Gündoğan, Eskişehir’deki sorun-
lara karşı daha da duyarlı olunacağını 
ve özellikle kronikleşmiş sorunlar için 
çözümler üretilmeye çalışılacağını söz-
lerine ekledi. 

Program, Rektör Gündoğan’ın basın 
mensuplarının sorularını yanıtlama-
sıyla sona erdi.

“Üniversiteler evrensel kurumlardır”

Göze ÇİÇEK

■ Anadolu Üniversitesi Yer ve Uzay 
Bilimleri Enstitüsü, Deprem Haftası 
etkinlikleri kapsamında toplumsal 
bilinçlendirme ve deprem risklerine 
karşı farkındalık oluşturabilmek ama-
cıyla bir sergi düzenledi. 

Eskişehir İl Afet ve Acil Durum 
Müdürlüğü (AFAD), Türk Kızılayı ve 
Ulusal Medikal Kurtarma Ekipleri’nin 
(UMKE) de katıldığı sergi 4 Mart günü 
Öğrenci Merkezi Fuaye Alanında açıl-
dı. Enstitü sergiye ayrıca “Depremin 
Ölçülmesi ve Depreme Güvenli Yapı” 
temalı poster ve video görselleri ile 
katkıda bulundu.

Sergiyi Rektör Prof. Dr. Naci Gündo-
ğan, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yücel 
Güney ve İl Afet ve Acil Durum Müdü-
rü Recep Bayar da gezdi.

Anadolu Üniversitesi ve AFAD iş-
birliğiyle yapılan bilinçlendirme ça-
lışmalarıyla güzel adımlar attıklarını 
belirten Eskişehir AFAD Müdürü Re-
cep Bayar, etkinlikten çok memnun 
olduklarını ve birlikte yürütülen çalış-
maların devamını dilediğini söyledi.

Eskişehir’de ve Eskişehir dışında 

birçok ilde ve mecrada vatandaşları 
bilinçlendirme amaçlı gerçekleştirilen 
bu sergiye katkıda bulunduklarını be-
lirten Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yücel 
Güney “Afetlerden zarar görmemi-
zin nedeni bilinçli olamamamızdan 
kaynaklanıyor. Doğru yerlere doğru 
binalar yapamıyoruz ve insanlar da 
bundan olumsuz etkileniyor. Bunun 
çözümü nedir? Alacağımız binanın 
ve yerin nasıl bir yer olduğu hakkında 
daha öncesinde karar verebilmemiz 

gerekiyor. Bu konuda bilinçli olursak 
ona göre bina tercih ederiz. AFAD’la 
beraber yaptığımız bu sergi bizlere 
bina alırken, deprem olurken ve dep-
remden sonra ne yapmamız gerek-
tiğini gösteren algıyı oluşturmamızı 
kazandıracak.” dedi.

Güney, serginin sürekli farklı yer-
lerde yapıldığını ve devamının gele-
ceğini söyledi. Prof. Dr. Yücel Güney, 
serginin bir bilinçlendirme çalışması 
olduğunu ifade ederek her gittikleri 

yerde anket defteri tuttuklarını ve 
geri dönüşler aldıklarını kaydetti. Gü-
ney “Serginin içeriğine her yeni gün 
yeni bir şeyler ekleniyor. Eskişehir’de 
Üniversitemiz ve AFAD’la ilk defa yap-
tığımız ve oldukça başarılı bulunan 
bir çalışma, tabii ki eksiklerimiz de 
var ama geliştirme çalışmalarını da 
sağlıyoruz.” diye konuştu.

Depreme ve diğer afetlere ne kadar dayanıklıyız?

gerekiyor. Bu konuda bilinçli olursak 
ona göre bina tercih ederiz. AFAD’la 

Burak ACAR

■ Açıköğretim Fakültesi (AÖF) Test 
Araştırma Birimi’nden Yrd. Doç. 
Dr. Serpil Koçdar, AÖF tarafından 
28 Şubat günü Kongre Merkezinde 
düzenlenen toplantıda “Açık ve 
Uzaktan Öğrenmede Kalite Güvencesi 
ve Akreditasyon” konulu doktora 
tezini ve uzaktan eğitimde kalitenin 
geliştirilmesi için önerdikleri çözüm-
leri sundu.  İktisat Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Cengiz Hakan Aydın’ın da-
nışmanlığında yürütülen çalışmanın 
sunumuna Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Yücel Güney de katıldı.

Konferansın açılış konuşmasını 
yapan AÖF Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Gülsün Eby “Yrd. Doç. Dr. Serpil Koç-
dar çok güzel bir doktora tezi yaptı. 
Böyle çalışmalara gereksinim var ve 
Anadolu Üniversitesinin liderliğinde 
yapılması gerekiyor.” dedi.

Kalite Sorunu Var

Yükseköğretimde kalite güven-
cesi ve akreditasyon kavramlarının 
Bologna Süreci ile birlikte gündeme 
geldiğini belirten Yrd. Doç. Dr. Koçdar, 
bu kavramların dünyada şu an çok 
tartışılmakta olan konulardan biri 
olduğunu vurguladı.

Üniversitelerin birçoğunun uzaktan 
eğitime yalnızca finansal nedenlerle 
ilgi gösterdiğini ifade eden Yrd. Doç. 
Dr. Serpil Koçdar “Genel olarak Türki-
ye’de bir akreditasyon sistemi yok ve 
bütün bunların sonucunda da ciddi 
bir kalite sorunu ile karşı karşıyayız. 
Bu sorunları çözmek için Türkiye’de 
bir Açık ve Uzaktan Öğrenme Kalite 
Güvencesi ve Akreditasyon Kuruluşu 
kurulmasını öneriyoruz. Bu kurulu-
şun görevinin sadece akreditasyon 
vermek olmayıp kalite konusunda da 
çalışmalar yaparak Türkiye’de açık ve 
uzaktan öğrenme alanında faaliyet 
göstermek isteyen diğer kurumlara 
rehberlik etmesi gerektiğini düşü-
nüyoruz. Ayrıca bu sürecin Anadolu 
Üniversitesinin öncülüğünde gerçek-
leşmesini öneriyoruz.” diye konuştu.

Kesinlikle Akredite Olacağız”

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yücel 
Güney ise yaptığı konuşmada şunları 
söyledi:

“Bu konuda Açıköğretim Fakülte-
sinde yapılan bir çalışma var ve şunu 
söylemek istiyorum;  benim sürecimde 
kesinlikle akredite olacağız ve bunun 
için ne gerekiyorsa yapacağız. Bunun 
için herkesin önünde söz veriyorum. 
Şimdilik bir başlangıç ve görüşmeler 
yapıldı. Onun sonuçlarını sizlerle de 
paylaşacağım. Akreditasyon sürecinin 
zorlu bir süreç olduğunu bizzat yaşadı-
ğım için biliyorum. Herkesin katılması 
gereken ve gönüllülük esasına daya-
nan bir süreçtir. Umarım hep beraber 
buna katkıda bulunuruz.

“Türkiye’de bir 
akreditasyon 
sistemi yok”

Yrd. Doç. Dr. 
Serpil Koçdar
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Eğitimin giderek kolaylaştığı 
ülkemizde okumak için 

okumak yeterli olmuyor. 
Daha iyi yaşam standartlarına 

sahip olabilmek için sahip 
olduğumuz meslekte 

uzmanlaşmamız gerekiyor. 
Bunun için de diğer 

insanlardan farklı olarak lisans 
eğitimini tamamladıktan 

sonra daha farklı işler yapmamız gerekiyor. Bunun en iyi yolu 
da lisansüstü eğitimden geçmektedir. Hayatın gerçeklerini göz 

önüne alarak ben de lisansüstü eğitim alıp mesleğimde daha iyi 
bir konuma gelmek istiyorum.

Kaan Ocak 
Eczacılık Fakültesi

Alanında uzmanlaşmak 
ve başarılı olmak adına 

lisansüstü eğitimin 
gayet yararlı olduğunu 

düşünüyorum. Özellikle farklı 
bir üniversitede veya yurt 

dışında yapıldığında kişinin 
kendisini çok geliştireceğini 
ve alanında çok profesyonel 

bir birey olacağını 
düşünüyorum. Lisansüstü eğitim almayı ben de düşünüyorum. 

Kesinlikle yapmalıyım, bu benim ileriki iş hayatım için beni 
geliştirebilecek imkânlardan biri. Özellikle yurt dışında yapmayı 

düşünüyorum. Şu an birinci sınıfım ilerde inşallah olacak.

Semih Doker 
iktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Lisansüstü eğitim lisans eğitimi 
aldığın bölümde uzmanlaşmayı 

sağlayan, bireyin ufkunu bir 
kademe daha arttıran eğitime 

verilen addır. Yetkinleşmek 
ve uzmanlaşmak açısından 

lisansüstü eğitim bütün 
dünyada artık bir zorunluluk 
hâline gelmiş bulunmaktadır. 
Ben de lisansüstü eğitim almak istiyorum. Kendimi geliştirmek 

ve daha fazla şey öğrenmek istiyorum. Bunu da yurt dışında 
tamamlayıp gelme taraftarıyım çünkü benim bölümümün yurt 
dışında daha eski bir geçmişi var ve bu da onların bizden daha 

tecrübeli olduğunu gösteriyor. Bu yüzden yurt dışında lisansüstü 
eğitim almak istiyorum.

Lisansüstü eğitim almak 
istiyorum. Üniversite kişinin 
kendini geliştirmesi ve bir kariyer 
kazanmasındaki en büyük 
araçtır. Lisansüstü eğitim almak 
bireysel gelişimde önemli. Kariyeri 
benimseyip deneyim kazanmak 
ise çok önemli bir eğitimdir. 

Lisansüstü eğitimimi farklı bir üniversitede almak istiyorum çünkü 
yeni insanlar tanıyıp yeni ortamlar görmek kendimi geliştirmemde 
hep büyük rol oynadı. Ayrıca kariyerimde yüksek bir yere 
gelebilmem ve saygınlık kazanmam için de gerekli bir basamak.

Cengizhan Konuralp
Güzel Sanatlar Fakültesi

Eser Avcı
Eczacılık Fakültesi

Lisansüstü eğitim günümüz 
koşullarında lisans öğrencileri 
için paha biçilemez hâle 
gelmiştir. Her meslekte o 
kadar çok kalifiye eleman 
var ki işverenlerin bir seçim 
yapabilmesi için onların 
ayırt edici belli özellikleri 
olmalı. Lisansüstü eğitim 

de uzmanlaşmış bireyler meydana getirdiği için önemli. Şu 
anda ikinci sınıfta olmama rağmen lisansüstü eğitim almayı 
düşünüyorum. 3. Sınıfta ALES sınavına girip kendimi denemek, 
son sınıfta da sınava yönelik bir çalışma izlemeyi düşünüyorum. 
Lisansüstü eğitim alma düşüncemde üniversitedeki hocalarımın 
etkileri çok fazladır. Kendi üniversitemde kalmayı düşünüyorum.

Aslıhan Yılmaz
Turizm Fakültesi

Lisansüstü eğitim iş hayatı 
için gerekli bir kısas ancak 

lisansüstü için not ortalamasına 
bakılması bir o kadar da 

kısıtlayıcı. Ben de lisansüstü 
eğitim almak isterim ama not 
ortalamamın ve üniversitede 

görmediğim İngilizcemin yeterli 
olabileceğini düşünmüyorum. 

Bunun için kenara bir birikim yapıp özel ya da ücretli 
lisansüstü yapma şansım var. Ailemin bunu karşılayabileceğini 
düşünmüyorum. Artık bir şekilde olabilirliğini oluşturmak için 

başka yolları aramaya devam edeceğiz. 

Kemal Küreşen 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Lisansüstü eğitim almayı şu anda 
düşünmüyorum fakat günümüz 

toplumunda var olanın daha 
fazlasına ihtiyaç duyulduğu göz 

önüne alınırsa ilerde yapmak 
durumunda kalabilirim. 

Lisansüstü eğitim konusunda 
fazla bilgiye sahip değilim fakat 

insanın kendisi ve kişisel gelişimi 
adına yapabileceği her şeyi yapması gerektiğini düşünüyorum. 

Özellikle fakültelerin mezun sayılarının çok olmasında dolayı diğer 
adaylar arasında fark yaratmak adına güzel bir fırsat.  

Atalay Uçar 
Hukuk Fakültesi

Lisansüstü eğitimin 
özellikle benim bölümüm 
için çok önemli olduğunu 
düşünüyorum. Çok fazla 

işletme mezunu var ve benim 
iş hayatında onlardan sıyrılıp 

iyi bir yerlere gelebilmem 
için kendimi geliştirip 

uzmanlaşmalıyım. Şu noktada 
lisansüstü eğitim almak benim uzmanlaşmamı sağlayacak 

alternatif yollardan birisidir. Ayrıca hayat felsefem gereği bir an 
önce iş yaşamına atılmak da istemiyorum. Öğrencilik dünyanın 
en güzel mesleğidir. Bir süre daha öğrenci kalsam hayatımdan 

pek bir şey eksilmez. 

Özhan Murat Yılmaz 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Sadece lisansla eğitim 
yetmiyor. Bence lisans almak 
liseden sonraki eğitimini 
tamamlamaktır. Herkes 
imkânına göre lisansüstü 
eğitim almalı. Lisans eğitimi ile 
teorik bilgileri öğreniyorsun, 
lisansüstü eğitimle ise 
öğrendiğin teorik bilgiyi 

kullanmaya başlıyorsun. Kendi düşüncelerini ifade ediyorsun. 
Aldığın bilgiyi başkalarına aktarıyor ve bu bilgileri aktarırken 
kendinden de bir şeyler katıyorsun. Mesela biri senin eğitiminle 
ilgili bir şey sorduğunda o konu hakkında daha detaylı bilgin 
oluyor ve daha iyi işler çıkarıyorsun. Birilerine karşı kendini 
ifade ediyor, kendi işini anlatıyorsun. Ben de şimdi lisansüstü 
eğitim alıyorum. Lisansüstü eğitimimle uygulamaya geçmeden 
önce teorik bilgilerime daha hâkim olacağım ve uygulamam 
kolaylaşacak.

Halima Manarova  
Sosyal Bilimler Enstitüsü

Lisansüstü eğitim almayı 
tabiki düşünüyorum. Lisans 

eğitimi bireye belli  bir alanda 
yeterlilik sağlarken lisansüstü 

eğitim bireye uzmanlaşma 
olanağı sunmaktadır. Bireyi 

geliştirdiği gibi toplumun 
ihtiyacı olan donanımlı 

bireyleri yetiştirmek için 
toplumun gelişmesine yardımcı oluyor. Ne yazık ki donanımlı 

birey olma çabasında çok az birey var. İnsanlar lisans eğitimini 
bir an önce bitirip bir işe başlamayı düşünüp tembellik ediyorlar. 

En azından bizim insanımız böyle. Bu yüzden de toplumumuzun 
gelişmesi, ufku açık bireylerin çoğalması zorlaşıyor.

Deniz Çelik 
Hukuk Fakültesi

Son sınıf olarak lisansüstü 
eğitim için şimdiden 
hazırlanıyorum. Bunun için 
gerekli dersler alıyorum. 
Bence herkes lisansüstü 
eğitim yapmalı. Nedeni ise 
bu durumun geleceğimiz 
için önemli olması. Artık iş 
bulabilmek için lisansüstü 
eğitim gerekiyor. Bu yüzden 

ben daha iyi bir gelecek için lisansüstü eğitim alınması 
gerekliliğine inanıyorum. Bu yönde de çalışıyorum.

Ayten Evcil
Turizm Fakültesi

Lisansüstü eğitim bana göre 
fazla gerekli bir şey değildi.  
İnsan hayatta yapmak 
istediği şeyleri sadece 
okuyarak elde edemez. Hatta 
ben çoğu şeyin tecrübeyle 
kazanılabileceği taraftarıyım. 
Üniversitelerin bize sağlamış 
olduğu olanaklardan biri olan 
lisansüstü eğitim herkese 

bir fayda sağlayacak diye bir durum söz konusu değildir. Bence 
tamamen kişisel bakış açısıdır. Ben bana zaman kazandıracak 
olaylara yönelmeyi tercih ederim. Sürekli okumaya devam 
etmektense iş tecrübesi kazanmaya odaklanırım. Bunun gibi 
daha birçok sebep var lisansüstü eğitimi tercih etmememde. 
Sonuç olarak da lisansüstü eğitim almak istemeyeceğim adımın 
ne olduğunu bildiğim kadar net.

Öner Ekti
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Lisansüstü eğitim
hakkında ne
düşünüyorsunuz

Lisansüstü eğitim almak isterim, 
ama okuduğum üniversitede 
değil de kendimi geliştirmek 
adına farklı bir üniversitede 
bu eğitimi almak isterim. 
Bunun sayesinde eğitim adına 
bildiriler yayınlayabileceğim, 
kariyerim adına  fazla bilgi 
sahibi olabileceğim. Her insanın 

lisansüstü eğitimi almasına gerek yok . Bu durum kişinin aldığı 
eğitime, okuduğu bölüme göre değişmekte. İnsanların bu 
eğitimi alması için bence ilk önce yabancı dillerini geliştirmeleri 
gerekmektedir.

eğitim almak istiyorum.

Aycan Çınar
Eczacılık Fakültesi


